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Zadnjič v letošnjem letu lahko

beretc našo rubriko. Zato je prav,
da vam v imenu OK ZSMS zaže-
Umo v novem 1975. letu vse tisto,
kai si sanii najbolj želite. Ustajjena
navada je že, da ob prehodu iz
staiega v novo leto napravimo ne-
kako inventuro in se spomnimo
vseh uspelih akcjj, ki smo jih orga-
nizirali v statem letu. Res je bilo
leto 1974 zelo pomembno, še
zlasti za nas mlade, saj lahko re-
čemo, da je velika prelomnica v
našem delu nastopila prav s tem
letom. Oba kongresa, tako repu-
bliški kot zvezni, sta nam naložila
vrsto nalog, ki smo jih deloma že
začeli izpolnjevati, v celoti pa jih
bomo morali pričeti izpolnjevati
prav v novem 1975. letu. Ze prve
dni v januarju bo imela svojo red-
no sejo občinska konferenca
ZSMS. Tedaj bodo med diugim
raziešili člane starega in izvolili
člane novega mandata, hkiati pa
bosta konstituirani tudi konfe-
renci mladih v kiajevnih skupno-
stih in v izobiaževanju ter konfe-
renca mladih delavcev.

V pripravah na prvo sejo OK
ZSMS so se mladi, ki so bili pred-
lagani za piedsednike in sekretarje
komisij v novem mandatu, zbrali
na Polievem, kjer so imeli dvo-
dnevni delovni seminar. Izdelali so
programska izhodišča za novo
mandatno obdobje in akcijske
programe po področjih dela za
prvo polletje. Ker so akcije medse-
bojno večkiat vsebinsko povezane
in je za njih uresničitev potrebno
medsebojno sodelovanje, so veliko
pozornosti posvetili prav usklaje-

vanju akcijskih programov. Tako
so lahko ob konkretnih primerih
spoznavali medsebojna delovna
področja in se ob tem izobraže-
vali. To pa je bil tudi eden bistve-
nih namenov seminarja. Razprave
o programih, ki so jih izdelali,
pravkai potekajo, dokončno pa
bodo sprejeti na seji konfeience,
ki bo 7. januarja prihodnje leto.

V zadnjem času potekajo v ve-
čini delovn'h organizacij in v kra-
jevnih skupnostih ustanove konfe-
rence 0 0 ZSMS, hkiati pa v našo
organizacijo sprejemajo veliko šte-
vilo novih članov. Na sejah OO
ZSMS določajo delegate za konfe-
renco, evidentirajo pa tudi člane
za predsedstvo OK ZSMS, KMD,
KMI in za konference mladih v
krajevnih skupnostih.Tikrati s tem
imenujejo tudi člane v komisije, ki
delujejo pri OK ZSMS, ter eviden-
tirajo možne kandidate za pred-
sednika in sekretarja OK ZSMS.

Kombinirana ekipa vojakov in
mladine iz naše občine se je uvrsti-
la v zaključno republiško tekmo-
vanje v poznavanju zgodovine
ZKJ, potem ko je na tekmovanju
ekip Ijubljanske regije osvojila
prvo mesto. Tudi na zaključnem
tekmovanju so se kai dobro odre-
zali, saj so osvojili častno četrto
mesto.

Za vzorno sodelovanje mladine
z vojaki so bila v Murski Soboti
podeljena odličja 22. decembra
vsem OK ZSMj;, ki z vojaki sode-
lujejo. Odličje je prejela tudi naša
OK.

Mladina in vojaki, ki služijo voj-
ni rok v naši občini, so pripravili v
kinu Triglav osrednjo proslavo ob
22. decembru - dnevu JLA.

Clani OO ZSMS ŽTP CD za
vzdrževanje lokomotiv so ob kon-
cu letošnjega leta pripravili dru-
žabni večer, skupaj s še nekaterimi
drugimi 0 0 ZSMS. Družabni ve-
čer je sicer kar dobro uspel, ven-
dar morajo v prihodnje več pozor-
nosti posvetiti propagandi. Mo-
ramo pa rcči, da si mladi iz te
osnovne organizacije zelo prizade-
vajo za navezavo tesnejših stikov z
drugimi 0 0 ZSMS. Zato bodo že
v začetku prihodnjega leta ponov-
no organizirali diužabni večer.

Se še spomnite mladinskega ple-
sa v dvorani Tivoli, ko vam ni bilo
tteba kupiti vstopnic? Najbrž ne.
Seveda ne.kajtitakegaplesav dvo-
rani TivoU še ni bilo. Sedaj-pa
boste novoletni plesa prav gotovo
ohranili v lepem spominu, saj vam
za vstopnico ne bo tieba plačati
niti dinarja, Organizacija ZSMS v
Ljubljani namreč organizira sku-
paj z dvorano Tivoli (ob njeni
10-letnici), z mladinskim centrom
Tivoli in s SlovenijaKncertom ve-
liki novoletni ples, na katerem vas
bodo zabavali vokalno-instrumen-
talni ansambli Bumerang, Oko-,
Labirint, Jutro ter Tomaž Domi-
celj v vlogi dedka Mraza. Ples bo v
petek, 27. decembra 1974, od 17.
do 22. ure v mali dvoiani Tivoli
Prijetno zabavo.

PODELJEVANJE TITOVIH STI-
PENDIJ

Namen Titovega sklada za po-
deljevanje štipendij, ki deluje kot
enotni jugoslovanski sklad, je

omogočiti izobraževanje tistim
mladim delavcem in delavskim
otrokom, ki so dosegli izjemne
rezultate in ki so pokazali priprav-
ljenost, da sledijo poti tovariša
Tita v izgradnji naše socialistične
skupnosti. Glede na specifičnost
urejanja štipendijske politike v
Sfoveniji so kriteriji za podeljeva-
nje Titovih štipendij naslednji:

— delavec do stopnje VKV ali
otrok iz družin teh delavcev,

— doseženi izjemni tezultati pri
delu ali učenju,

- .aktivnost na podiočju nova-
torstva ali v okviru gibajija zna-
nost mladim ter

- aktivna udeležba v samo-
upravljanju oziioma družbeno-
političnem delu. •,

Če ste v trenutku, ko ste pte-
brali navedene kriterije, pomislili
na nekoga, ki bi ustrezal njih za-
htevam, prosimo, da to sporočite
na naslov: 10 za štipendiranje ob-
čine Ljubljana Moste-Polje, Prole-
tarska 1.

Morda bi bilo za konec prav, da
vam predstavim sodelavca, ki
bosta z novim mandatnim obdob-
jem skibela, da bo ta naša rubrika
še naprej izhajala v Naši skupnosti
in morda s svojimi idejami poskr-
bela še za večjo pestrost Dežur-
nega. Vsekakor je to v precejšnji
meri odvisno tudi od vas, dragi
bialci, saj lahko tudi vi s svojimi
prispevki in idejami pojkibite za
to. Tatjana Zadnik kot predsed-
nica in Dušan Dolamič kot sekie-
tai komisije za informiranje bosta
poleg izdajanja občinskega glasiJa
mladine skrbela tudi za širše ob-
veščanje javnosti o detu mladine v
naši obfiini. Najbrž jima lahko
tako v vašem kot v svojem imenu
zaželim veliko uspeha pri tem
delu.


